

尊敬的华夏爱迪生中文学校家长,

2024年10月20日正常上课。

时间: 1:30 - 5:20pm

地点: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ 2024“华夏杯”国际青少年儿童绘画大赛即将拉开帷幕。报名投稿截止12/16, 报名费\$30。活动将包括网上展出, 人气投票, 专家评选, 和最后公布奖项。今年大赛主题为: 守护地球家园·共筑和平未来。海报请见附件, 请同学们积极参加! 报名链接:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc-AtYWnjmLKHQSP7iW9fxJtshaBGoROzZidoqrQrZP4dl6UQ/viewform?usp=sf_link

◆ 家长值班每学期一次, 请按链接选择合适的时间和项目:

<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

◆ 学校已经在核实并发放新家庭和推荐家庭优惠奖励credit。请今年的新家庭,包括自己加入和经推荐加入的, 尽快填写下面申请表, 截止日期延长至10/25:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScD_uRiVUOG7PDFqyEgIfvJc4BUdGH7rWgGR70gFABi7x85Jw/viewform?pli=1

明天见

校长 李晶

Dear all Huaxia Edison Families,

We have regular class tomorrow on October 20, 2024.

Time: 1:30 - 5:20pm

Address: Edison High School (50 Blvd of Eagles, Edison NJ 08817)

◆ 2024 “Huaxia Cup” International Youth & Children Painting Competition will start to accept artwork soon. Theme for this year is “protect our earth, build a peaceful future”. Please find flier in the attachment. We cordially invite all painting enthusiasts to participate! Registration link:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc-AtYWnjmLKHQSP7iW9fxJtshaBGoROzZidoqrQrZP4dl6UQ/viewform?usp=sf_link

◆ Parent duty is once a semester. Please sign up for the time slot that fits your schedule.

<https://www.hxedison.org/ParentDutySignup.html>

◆ We will finish processing new student credit and referral credit by next weekend. For new families who have not yet filled out the form below, please do so by 10/25::

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLScD_uRiVUOG7PDFqyEgIfvJc4BUdGH7rWgGR70gFAbi7x85Jw/viewform?pli=1

See you tomorrow!

Jing Li (Principal of Huaxia Edison Chinese School)

Email: principal@hxedison.org